

တစ်စားထိုင်မာဂျာထိုင်ကွာတက်ကွာထွဲမာကဆွဲကဆွဲတက်လီတက်ကျအခိုင်ယာတက်အိုင်သးတက်ရဲတက်ကျ

လါနိုဉ်ဝုဘာဉ်, ၂၀၁၂

တက်ကရါကရီ/အတက်သုဉ်ထိုင်ဆီလီသး

#	တက်ဖဲးတက်မာ	ပုၤမာတက်ဖိလါအိုင်ဒီးမူဒါ	တက်အိုင်သးလါကတီခဲအံၤ	တက်မာလါပုၤတက်ပညိုင် အမုၢ်နံၤ
၁	တက်ဒူးအိုင်ထိုင် ပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တက်ကမ်းတံာ်လါ အပဉ်ယုဉ်ဒီး ပုၤကွဲထွဲမာကဆွဲတက်ကိးကရူၢ်လါ အယဲလါတက်မာဆာကတီၢ်သါခါလၢာ်အပူၤ, လါအကမာမာဟ့ဉ်ကုဉ်တက်ဟ့ဉ်လါတက်ဂီၢ်လါ PRM တက်ဟ်ဖျါတဖဉ်အပူၤ, ဒီးဟ့ဉ်အါထိုင်တက်ဟ့ဉ်ကုဉ်တဖဉ်လါ ကမာလီၤတံာ်ဝဲလါ တက်ဟ်လုာ်ဟ်ပုၤတက်ဒီးတက်ဟ်ကဲတဖဉ်န့ဉ် မုၢ်တက်ဂီၢ်ခိဉ်ထံးလါ အရူဒိဉ်လါ ဝဲၤကျါအခိုင်အယာတက်အိုင်သးအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.	ကမ်းတံာ်လါအဘဉ်ကွဲထွဲပာဆုၢ်တက်န့ဉ်ကွဲထွဲပာဆုၢ်တက်ဆီလီၤဟ်လီၤကမ်းတံာ်အံၤန့ဉ်လီၤ.	တက်စးထိုင် ဒူးအိုင်ထိုင် ပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တက်ကမ်းတံာ်ဖိတဖဉ်ဒီးတက်စးထိုင်မာ တက်အိုင်ဖိုင်ဖဲ လါနိုဉ်ဝုဘာဉ် ၁၅ သီ န့ဉ်လီၤ.  ကမ်းတံာ်ရဲတက်ပုၤလါ ကထံဉ်လီၤသးခံန့ဉ်တဘျီတုၤလါ ၂၀၁၂ အလၢာ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ.	ဝံၤလဲ
၂	တက်ကွဲကဒါကွဲတက်ဟ့ဉ်လီၤတက်မာအကျါအကျဲတဖဉ်လါ ကမာလီၤတံာ်တက်မာလါ တက်ဟ့ဉ်လီၤတက်မာတဖဉ်လါ အထဲသိးတုၤသိးန့ဉ်လီၤ.	တက်ကွဲထွဲမာကဆွဲတက်အပူၤန့ဉ်တက် Darius Dixon, FS HR အပူၤန့ဉ်တက် Tracy Agnew, OHR ပုၤန့ဉ်တက်အိုင်အဟ့ဉ်တက်ဖဲးတက်မာဒီးတက်ဟ်လီၤပုၤမာတက်ဖိ Noreen Montgomery, OHR ပုၤမာတက်ဖိဒီးတက်ပာဆုၢ်ကွဲထွဲ တက်ရူလီၢ် Chris Chiron	တက်သူးပုၤကညီအလီၢ်လါ တက် မာလီၢ်ကစီပူၤန့ဉ် တက်ဟ်ပတုဉ်အီၤဖဲ လါယူၤလံး, ၂၀၁၁ မုတမုာ် ဘဉ်လါမုာ်ကျါဝဲၤကွဲ တက်လီၢ် ဘဉ်မုတမုာ် တက်ဟ့ဉ်လီၤတက်ဂီၢ်ကိတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. တက်မာဝဲၤကွဲ တက်မာအကျဲတဖဉ် လါဘဉ်ကွဲကွဲအီၤဝဲၤတဖဉ်န့ဉ်တက်ဘဉ်သုဉ်ဘဉ်သးဟ့ဉ်ပျဲဒီး စးထိုင်လါစးပတုဘာဉ်၁သီန့ဉ်ကတုၤလီၤတီၤလီၤဝဲလီၤ.	လါပုၤ
၃	ယုသုဉ်ညါသမံသမိးကွဲတက်မာအဆာကတီၢ်ဒီးတက်ဟ်လီၤတက်ဆာကတီၢ်လါကဆာတံာ်တက်မာအဆာကတီၢ်ဝဲလၢာ်ဒီးအလိုင်ဘဉ်ဝဲအသိး မုတမုာ် တက်ဆီတလဲတက်မာအဆာကတီၢ်မုာ်သုအယံ, တက်မာအါထိုင်တက်မာအဆာကတီၢ်လါ မုာ်ဆါခိအကတီၢ်သုဝဲန့ဉ်လီၤ.	ပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တက်ကမ်းတံာ်	ဖျဉ်ဖိမိးဒီးသိးလီၢ်သးတဖဉ်န့ဉ်ဘဉ်တက်ကွဲထိုင်ဆီကမိဉ်တုၢ်အီၤလီၤ. ပုၤဟ့ဉ်ကုဉ်တက်ကမ်းတံာ်ဘဉ်သုဉ်ဘဉ်သးလါ တက်မာတက်ကွဲထိုင်ဆီကမိဉ်တခါအံၤလီၤ.- ကမ်းတံာ်ကရူၢ်အဒုတဒုန့ဉ်ဟ်ဖိုင်ကွဲ ပုၤမာတက်ဖိတဖဉ်တက်ဟ့ဉ်ကုဉ်ဆာကတီၢ် (ကွဲဘဉ် တက်ဟ့ဉ်တက်မာလီၤဒီးတက်ဆဲးကျိးလီၢ်သး နီဉ်ဂံၢ် င) တဖဉ်လီၤ. တက်ကွဲထိုင်ဆီကမိဉ်တခါအံၤ ပုၤကွဲပတြီၤယာ်အီၤဒီး ပုၤမုာ်လါလါ ကစးထိုင်မာအီၤဖဲ လါနိုဉ်ဝုဘာဉ်အလၢာ် န့ဉ်လီၤ.	လါနိုဉ်ဝုဘာဉ် ၃၀, ၂၀၁၂
၄	သမံသမိးကွဲ တက်ကွဲထွဲမာကဆွဲကဆွဲအတက်ကရါကရီ အတက်သုဉ်လီၤဆီလီၤသးတက့ၢ်.	FS HR အပူၤန့ဉ်တက် Tracy Agnew OHR အပူၤန့ဉ်တက်လါ တက်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတက်နီၤလီၤတက် အဂီၢ် Jessica	တက်သုဉ်လီၤဆီလီၤသးအဆီတဖဉ် အကထာ်တဖဉ်န့ဉ် ဘဉ်တက် ကွဲအီၤဒီး တက်သမံထံအီၤယုဉ်ဒီး ပကွဲတဖဉ်လါ အဒိးသိးဒီးပုၤတဖဉ်အကွဲအခိတခါအသိးလီၤ.	လါပုၤ

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
		<b>Moore</b> ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤအိၣ်ခဲ <b>Anna Wu,</b> <b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆုၤ အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် ပုၤန့ၣ်တၢ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	ပုၤမၤတၢ်ဖိခိၣ်န့ၣ်တၢ်လီၤခဲခါန့ၣ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ် ထီၣ် လၢကတီၢ်တခါဘၣ်တခါအဂီၢ်ဒီးတၢ်အံၤ ကဟ့ၣ်ဒူးယာ်လၢ တၢ်သုးထီၣ်အလီၤ အလၢတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသမံၣ်က့ၤတၢ်ပၤဆုၤမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ပုၤတၢ်ကျိၤလၢ ကဆၢတံၣ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ် တသုတဘၣ်အိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	<b>OHR</b> အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် <b>Jessica Moore</b> <b>EEO/ADA</b> မူဒါခိၣ် <b>Ann Penn</b>	တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးဆိတၢ်စၢၤအံၤ ဘၣ်တၢ်မၤ အီၤဝံၤလံၤလၢ တၢ်ယုသ့ၣ်ညါဒီးတၢ်ဆၢ တံၣ်တၢ်က့ၢ် တဖၣ်အဂီၢ် ဝဲဒီးန့ၣ်လီၤ. လၢလဲစရီၤကွၢ်ဂီၤန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ထီၣ်ကွၢ်အိၣ် လၢ လၢဒိၣ်စ့ဘၣ် ၂၀၁၂ အစရီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယနူၤအါရံၣ် ၃၁, ၂၀၁၃
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤမူဒါတၢ်တၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိ တၢ်မၤတဖၣ်အကံၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ် က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတံၣ်ဒီးကွၢ်ကဆၢက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အ တီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤအိၣ်ခဲ <b>Anna Wu,</b>	တၢ်သမံၣ်လၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တပာ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၤရူး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၤရူး ၂၀၁၃
၇	နိတၢ်ဟ့ၣ်ဒူးအသီးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ် <b>PRM</b> လၢ တၢ်မၤအုန့ၣ်မၤတံၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲစး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကံလိာ်အသးဒီး <b>PRM</b> တၢ်ဟံၣ်ဖျါခုသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ နူၤထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ပုၤကီတဖၣ်လၢ ဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် <b>Darius Dixon</b> <b>FS HR</b> ပုၤန့ၣ်တၢ် <b>Tracy Agnew</b> <b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆုၤတၢ်ရလီၢ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b> <b>EEO/ADA</b> မူဒါခိၣ် <b>Ann Penn</b>	တၢ်ကဲထီၣ်သးလီၤတၢ်လီၤဆဲးတဖၣ်လၢ အဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဆူ <b>PRM</b> န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဖိးထီၣ်ဖိၣ်ထီၣ်အီၤဝံၤလံၤ န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂုၢ်ဒီးသိးအံၤတဖၣ်န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ဖိးထီၣ်ဖိၣ် ထီၣ်အီၤဝဲအဟဲကဲထီၣ်အသးခါလီၤ.	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်တီ
၈	ကွၢ်ကဆၢက့ၤပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီ ဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကံလိာ်သးဒီးပုၤခိမိၤအဖိ လဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	<b>FS HR Doni Posey</b> ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် <b>Darius Dixon</b> <b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆုၤတၢ်ရလီၢ် အပုၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	နံၣ်ပိၣ်တုၤစၢၣ်. တၢ်မၤတံၣ်တၢ်ပုၤ ဒီး တၢ်သုး လဲလိာ်တၢ်လီၤတၢ်ကျဲဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤ အကျိၤအကျဲတဖၣ် တၢ်မၤအီၤဝံၤလံၤလၢ လၢ ဝဲဒီးပတုဘၣ်လီၤ. တၢ်ဟံးန့ၣ်ဒူးဒီးတၢ်ဟဲထီၣ်တၢ်မၤဖိလဲစံၣ် ကျဲသန့တဖၣ်ဒီး တၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် န့ၣ်တၢ်ကွၢ်ကဆၢက့ၤအီၤအဖၢမုၢ်လီၤ.	လၢဒိၣ်စ့ဘၣ် ၃၁, ၂၀၁၂

**တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်ဒီးငါပၤမၤတၢ်ဖိ**

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးပၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဒီးငါတၢ်အကျိၤအကျဲတဖၣ်, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်လိၣ်လၢတၢ်မၤအဂီၢ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ဖဲးဆၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, လၢပၤမၤတၢ်ဖိလၢ အကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်တၢ်ကိး ပၤကညိတဖၣ်လၢ အဖိးမံလိၣ်သးဒီးပူၤနီၢ်တဂၤလၢ တၢ်ဒီးလဲအိၣ်တဖၣ်လၢပုၤဒီးပတၢ်ဆဲးကျဲဆဲးကျိၤဒီးတၢ်မၤတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	OHR ပၤန့ၣ်တၢ် အိၣ်အဟ့ၣ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤဒီး တၢ် ဟ်လီၤ ပၤမၤတၢ်ဖိ Noreen Montgomery, FS HR Trish Batchelor OHR ပၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရဲလိၣ် အပၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ် တၢ်အကျိၤအကျဲလၢ တၢ်ဆီလီၤဟ်လီၤအိၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ကဒီးလဲပၤမၤတၢ်ဖိတၢ်တၢ်လီၤဒီးပၤမၤတၢ်ဖိထီၣ်တဖၣ်လၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီး HR အတၢ်ပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်, လၢဘၣ်တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အိၣ်လီၤ. ပၤမၤကဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ တၢ်ဒီးလဲတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်လၢ တၢ်မၤလိၣ်တဖၣ်ဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢ တၢ်မၤကဆိတၢ် အတၢ်မၤလၢ အပတီၢ်ကိးခါအပူၤန့ၣ်ဝံၤလဲလီၤ. တၢ်မၤကျဲတဖၣ်တၢ်ကဆၢတၢ် တၢ်ကစူးကါအိၣ်ဒီးကွၢ်ထွဲကဒါကွၢ်အိၣ်တဖၣ်တၢ်ဆိတၢ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပုၤ

**တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ**

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတိၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	မၤပုၤန့ၣ်တၢ်ပၤဆၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကပျဲ ပၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ခိဆၢတဖၣ်လၢတၢ်ကဘိဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်အိၣ် သ့ဒီးဖျိ တၢ်မၤအိၣ်တဖၣ်ဒီးပၤပၤဆၢတၢ်ဖိတဖၣ်ဒ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်မၤဆိအိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရဲလိၣ် အပၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်တီၢ်ကျဲ ဒိဖျိတၢ်မၤကွၢ်အဆိ FY' ၁၂-၁၃	လၢပုၤ

၂	ကွဲကဒါကွဲဒီးဘိဘိမဂ္ဂါထီၣ်ကွဲ တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ပၤဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	<b>FS HR Trish Batchelor</b> <b>OHR</b> အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် <b>Jessica Moore</b> <b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကွဲထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွဲထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ပၤဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလံၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်, ကရၢခိၣ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်ကွဲ အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျၢၤအီၤလံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤအတၢ်ပၤဖျါတဖၣ် အကၢခဲလၢန့ၣ်တဖၣ် အိၣ်လၢတၢ်ကွဲကဒါကွဲအီၤအဆၢကတီၢ် လီၤ.	လါဒံၣ်စတၢ် ၃၁, ၂၀၁၂
၃	လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွဲစီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖံးတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲတဖၣ် အပူၤ. ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟံၣ်ဖိၣ်ယုာ် တၢ်ကွဲထွဲမၤကဆိတၢ်မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.	<b>FS HR Doni Posey</b> <b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကွဲထွဲ တၢ်ရူၤလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	တၢ်ကမၤကွဲအဆိလၢ <b>FY ၁၂-၁၃</b> အဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်စးထီၣ်အီၤလီၤ.	လၢပုၤ

**တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢတဖၣ်**

#	တၢ်ဖိးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ ၁ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	<p>ဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်လၢထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွၢ်ထွဲကဆဲးတၢ်မၤ</p> <p>၁ အတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p><b>FS HR</b> ပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ <b>Ray Doyle</b></p> <p><b>OHR</b> အပုၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢဒီး တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် <b>Kathy Bryant</b></p> <p><b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကျၢထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိၤအပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b></p>	<p>ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကဝီၤခဲန့ၣ်ကျၢတဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပုၤ “ခဲရီၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပိးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ</p> <p>တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟံးန့ၣ်တလ့ၢ်တဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတုၤလၢတၢ်ဂီၢ်လီၤသီအဆၢကတီၢ် (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.</p>	<p>လၢဒိၣ်စဲဘၣ်</p> <p>၃၁, ၂၀၁၂</p>
၂	<p>တၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤထီၣ်ကဒါက့ၤတၢ်မၤလိဆူ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆဲးတၢ်အပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကျၢမိတဖၣ် (မ့ၢ်လိၣ်ယုၣ်ဒီး ပုၤကျိးထံတၢ်) လၢတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်အဆၢကတီၢ်လၢအသုတမၤတၢ်တၢ် မၤဆူန့ၣ်တၢ်ဒီးတၢ်ပံးဖးနီၤဖးတၢ်အဆၢလၢအပုၤယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲၤ လၢအဘၣ်ထွဲဒီးဖျၢၣ်စိမိၤအကျဲသန့ဖိလစံၣ်လၢအဘၣ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p> <p>(ဖိလစံၣ်လၢအကြိတၢ်မၤဆူန့ၣ်ပယုၣ်ဒီးတၢ်ပံးနီၤဖးတၢ်အဆၢ, SPA တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖိလစံၣ်, တၢ်အိၣ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢကွၢ်ကျဲၤပုၤ, တၢ်ကဆိးထီၣ်တၢ်သးတဖၣ်အဂ့ၢ်, တၢ်ရူသ့ၣ်, တၢ်ကြိဆၢတၢ်ဟ့ၣ်ကၣ်က့ၤတၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p><b>FS HR</b> တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤမူဒါခိၣ်<b>Ray Doyle</b></p> <p><b>EEO/ADA</b> ဝါဒီး <b>Camille Brooks</b></p> <p><b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကျၢထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိၤအပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b></p>	<p>တၢ်မၤလိန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤဝံၤတၢ်လၢလိၤစးပထုဘၣ်အပုၤန့ၣ်လီၤ.</p> <p>• ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအတဖၣ်ထီၣ် တၢ်မၤလိအံၤအဂီၢ်တၢ်ကဒူးအိၣ်ထီၣ်က့ၤတၢ်မၤလိအံၤလၢ လၢအိးထီၣ်ဘၣ်ဒီးလၢနီၣ်ဝုဘၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>လၢဒိၣ်စဲဘၣ်</p> <p>၃၁, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤဒီးတၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်သိၣ်လိၤအဲၣ်ကလံးကျိၣ်န့ၣ်ကျိၣ်ခံ ကျိၣ်တကျိၣ် (ESL) အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢ တဲအဲကလံးကျိၣ်တဘၣ်တဖၣ်, နိအလီၢ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.</p>	<p>တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် <b>Darius Dixon</b></p> <p><b>FS HR</b> တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤမူဒါခိၣ် <b>Ray Doyle</b></p> <p><b>OHR</b> အပုၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢဒီး တၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် <b>Kathy Bryant</b></p> <p><b>OHR</b> ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကျၢထွဲ တၢ်ရဲၣ်လိၤအပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် <b>Chris Chiron</b></p>	<p>တၢ်မၤတၢ်ယုၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ယး ကျိၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်ဆဲးမၤအသးန့ၣ်လီၤ. <b>ESOL</b> အတၢ်မၤလိ ၁၂ နံၤလၢပုၤမၤတၢ်ဖိ ၅၂ ဂၤ အဂီၢ်န့ၣ်ဝံၤတၢ်လံၤလၢ လၢအုၣ်ဖျၢၣ် ၆ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်သိၣ်လိၤသၢတဘျီန့ၣ်ကဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢလၢစးပထုဘၣ် ၂၄ သီန့ၣ်လီၤ. ရိစုသးစတီ (<b>Rosetta Stone</b>) ကျိၣ်တၢ်မၤလိတၢ်သိၣ်လိၤကစးထီၣ်လၢလၢအိးထီၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>တၢ်ဆဲးမၤအီၤအမၤ</p>
၄	<p>ဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢကရိအသးအတၢ်မၤကျဲၤတဖၣ်လၢ ကယုၣ်လီၤဘိဘၣ် တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအတၢ်ဂ့ၢ်ကီၤလၢအအိၣ်လၢဝဲၤကျဲၤအပုၤလၢအပုၤယုၣ်ဒီး-</p>	<p>ပုၤပၤဆုၢ်ကျၢကမံးတံၢ် ကဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢကစးထီၣ်မၤ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီၢ်လီၤ.</p> <p>လၢ ၄ (ဂ) အဂီၢ်,</p>	<p>တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်ပုၤယုၣ်လၢ တၢ်ယုၣ် ပုၤမၤကဆိဒီးကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်မၤမူဒါခိၣ်လၢလၢမ့ၢ်တြုၤအါရဲၣ်ဒီး လၢ မၤရဲးအပုၤန့ၣ်လီၤ.</p> <p>တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်ဒူးအိၣ်ထီၣ်ကမံးတံၢ်ဖိသၢခါ နိသိး</p>	<p>လၢဒိၣ်စဲဘၣ်</p> <p>၃၁, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိတ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိတ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပု ၁ တမ်းပညိတ် အမုန်နဲ
၁.	<p>တမ်းထားဒီးတမ်းဘိတ်မာဂုထိတ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုတဖုဒီးမာဂုထိတ် တမ်းပာတမ်းဆု/ပုမာတမ်းဖိအတမ်းဂုကိတဖုနဲနဲလိ.</p> <p>တမ်းပညိတ်ဒူးအိတ်ထိတ် ပုမာပုမာတမ်းဖိတမ်းသိတ်လိလား တမ်းကနဲပာဖိလဲစံဒီးတမ်းသုတမ်းဘိတ်လားတမ်းဒူးအိတ်ထိတ် နိကစာ/တမ်းသုတ်ထိတ်တမ်းကရဲကရဲအကံအစိတဖုဒီးတမ်းကဆဲးဟုတ်အိတ်တမ်းမာလိ ထိတ်တမ်းယုယိ, လားကမာဆုတ်ထိတ်တမ်းသုတ်ညါနဲပာဒီးကမာဂုထိတ် တမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျဲအတမ်းသုတမ်းဘိတ်တဖုနဲနဲလိ.</p> <p>ယုထံသံသမိးတမ်းမာကရဲလား တမ်းလိတ်ဘိတ်အိတ်လား ဟိတ်ကဝိလိအိတ်တဖုလား ကမာနဲအိတ်ထိတ်တမ်းမာလိ အကိနဲနဲလိ.</p>	<p>FS HR အပုမာနဲတမ်း Tracy Agnew</p> <p>တမ်းကွဲထွဲမာကဆိတ်အပုမာနဲတမ်း Darius Dixon</p>	<p>ကမ်းဆား PRM အတမ်းဟုတ်ထိတ်တဖုဒီးသိးတမ်းကဂုထိတ်အကိဒီးကမာလားပုမာတမ်းပညိတ်ဖိတမ်းအကိနဲနဲလိ.</p> <p>တမ်းမာတဖုမုတ် ၁) တမ်းကိတ်ခဲ ဘိတ်ယးတမ်းဖဲးတမ်းမာအဆားကတီးဒီး တမ်းရဲဂုဂုရဲတဖုအဖိခိတ်</p> <p>တမ်းဂုဒီးတမ်းအားတဖု ၂) ကျဲတဖုလားကမာဂုထိတ်တမ်းနဲပာလိတ်သးဖဲထုသနဲ တမ်းလဲလိတ်သးတဖုအိတ်ထိတ် အခါ ၃) ဒီးသိးကမာဂုထိတ် တမ်းဘိတ်ထွဲလိတ်သးတဖု အကိကမာအိတ်ထိတ် တမ်းသိတ်လိ ဒီးတမ်းဆိကမိတ်တဖု မုတမုတ်တမ်းမာနဲပာကဆဲးကု ဖိလဲစံတဖု</p>	
၅	<p>ကွဲးကျိတ်ထံလိတ်တိတ်မိ/ဖိလဲစံလား အရဲဒိတ်တဖုဆုကျိတ်သားကျိတ်လား ညိနဲပုမာတမ်းဖိလားအမာတမ်းဖဲတမ်းကွဲထွဲမာကဆိတ်အိတ်အိတ် (စပုတ်ကျိတ်, ပယိဒီးကညိတ်ကျိတ်)နဲနဲတကွဲ.</p>	<p>OHR အပုမာတမ်းဖိ</p> <p>FS HR အပုမာနဲတမ်း Tracy Agnew</p>	<p>လိတ်တိတ်မိတဖု/ဖိလဲစံထုသနဲတဖုလားအဖိလိတ်နဲနဲဘိတ် ကွဲးကျိးအိတ်ဝဲလဲလိ- PRM တမ်းပာဖျဲ, တမ်းမာတမ်းတမ်းဒီးတမ်းကွဲထွဲမာတမ်းဖိလဲစံတဖု, တမ်းသုတ်တမ်းသးတမ်းဖိလဲစံတဖု, နဲနဲပိတ်တဖုဖိလဲစံ, တမ်းမာဆုတ်မာစိးတမ်း လားတမ်းမာလိပုဒီး ADA ဖိလဲစံတဖု, လိတ်တိတ်မိ ဖိလဲစံအကဲတဖုတမ်းကွဲကဒါကွဲအိတ်လား ကကွဲးကျိတ်ထံ အိတ်ဒီးအလိတ်ဘိတ်အသိးအကိ နဲနဲလိ.</p>	<p>တမ်းဆဲးမာတမ်း</p>
၆	<p>မာပုဒီးနဲလိ SPA ပုမာတမ်းဖိအလိတ်နဲနဲကျဲ, ယုတ်ဒီးကျိတ်သားကျိတ်လား တမ်းကွဲးကျိတ်ထံအိတ်လားအမုန် ပုမာတမ်းဖိလားအအိတ်လား တမ်းကွဲထွဲမာ ကဆိတ်မာတဖု (စပုတ်, ပယိ, ဒီးကညိတ်ကျိတ်)တဖုနဲနဲလိ.</p>	<p>OHR အပုမာနဲတမ်းအအိတ်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျဲဒီး</p> <p>တမ်းမာဂုထိတ်တမ်းသုတမ်းဘိတ် Kathy Bryant</p> <p>FS HR အပုမာနဲတမ်း Tracy Agnew</p>	<p>လိတ်နဲနဲကျဲတဖုဘိတ်တမ်းမာဝဲကွဲအိတ်လား OHR လိ.</p>	<p>လားဒိတ်စုဘိတ် ၃၁, ၂၀၁၂</p>
၇	<p>ဟုတ်ပုမာတမ်းကျိတ်ထံတမ်းဖိလားတမ်းမာတမ်းအိတ်ဖိတ်တဖုဖဲအလိတ်ဘိတ်အခါ နဲနဲတကွဲ.</p>	<p>ပုမာဆုတ်ကမ်းတမ်းကဟုတ်ကူအိတ်ထိတ်ဟုတ်ကူတမ်းမာ</p>	<p>ဖဲတမ်းထံလိအလိတ်ဘိတ်အခါ တမ်းကအိတ်ဒီး ပုမာကွဲးကျိတ်ထံတမ်းတဖုနဲနဲလိ. တမ်းအားလိတ်ဘိတ်ယးတမ်းပုတ်ယုတ်ဒီးလိတ်တမ်းကျိးထံတမ်းဖဲးတမ်းမာနဲနဲဘိတ်တမ်းမာနဲနဲယုတ်အိတ်နဲနဲလိ.</p>	<p>တမ်းဆဲးမာအိတ်</p>

**တမ်းပုမာဖျဲး**

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိတ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိတ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပု
---	----------	--------------------------	-----------------------	-------------

				တပ်ပညိဉ် အမုၢ်နံၤ
၁	ဆိကမိဉ်လၢတၢ်ကမၤတၢ်အၢဉ်လီၤနီၤ: <b>UNC Safewalk</b> မ့တမ့ၢ် တၢ်ကရၢကရိလၢအလီၤဂၢ်လိာ်သးလၢ ကနူးအိဉ်ထီဉ်နီၤပှၢမိးတၢ်တ ဖဉ်လၢ ကွီကရၢတၢ်သူဉ်ထီဉ်အတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲတဖဉ်အဘၢဉ်စၢၤလၢ ပှၢမၤတၢ်ဖိလၢ တၢ်မၤအဆၢကတီၢ်သၢကတီၢ်တကတီၢ်အဂီၢ် (တၢ်မၤန့ၢ် အီၤတၢ်မၤဖဲ မုၢ်နံၤနီဉ်-မုၢ်လွၢ်နံၤ စးထီဉ်လၢ ဟါခီ ၁၁:၀၀ န့ဉ်ရံဉ်တူၤ လၢဂီၤခီ ၃ န့ဉ်ရံဉ်)	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၢန့ဉ်တၢ် <b>Darius Dixon</b> <b>OHR</b> ပှၢမၤတၢ်ဖိနီၤတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲတၢ်ရူလိာ် အပှၢဟ့ဉ်ကူဉ်တၢ် <b>Chris Chiron</b>	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိဟ့ဉ်ကူဉ်တၢ်ကမံးတံာ် န့ဉ်နီၤသိးကမၤဂ့ၤထီဉ်တၢ်ဘၢတၢ်အဂီၢ် ကျိၤကျဲတဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်ကတီၢ်သကိးတၢ်ဆူမဲဉ်ညါ န့ဉ်လီၤ.	လၢပဲၤ

၂	ယုသုဉ်ညါလၢတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး <b>UNC Public Safety</b> လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလၢတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတိၤတီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤန့ၣ်တၢ် <b>Darius Dixon</b>	ပူၤကွၢ်ထွဲပူၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ <b>Public Safety</b> လၢကယုသုဉ်ညါ တၢ်ကထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပဲၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လၢပူၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲၤ <b>ComPsych</b> , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဝဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	<b>FS HR La-Kristyn McLean</b>	<b>EAP</b> အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကုတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပူၤကညီဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပူၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. <b>EAP</b> အတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ <b>ComPsych</b> ဖဲလၢဖုၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပူၤကွၢ်ကဒါကွၢ်ဝံၤတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝံၤဝဲလံန့ၣ်လီၤ. .	လၢပဲၤ